



PLAGUEMACE

Reptilian Warlords

November 17, 2023

PLAGUEMACE - the new generation of old school death metal!

Up-and-coming Danish death metal outfit **PLAGUEMACE** are gearing up to unleash their debut album, ***Reptilian Warlords***, on November 17, 2023 via Napalm Records! The neck-bending old school death metal band was formed in 2019 in the heart of Denmark and released their six-track EP, ***Primal Priest***, in November 2020. The outfit's ferocious energy and dirty riffs are unleashed on stage in a vicious vortex of guitar shreds, headbanging and pure lunacy. Throughout their first year of playing live, the band has already racked up 25 concerts, including several headlining gigs as well as opening slots for bands like **Baest**, **Katla** and **Crocell**, and in spring 2023, **PLAGUEMACE** toured the UK supporting their labelmates **Nervosa**.

PLAGUEMACE's thrashy death'n'roll is spiced up with brutal breakdowns and infectious grooves as witnessed on the album opener "*Cannibalicious*", which is followed by ruthlessly groovy "*Impenetrable Leather*". The brutal soundscapes on "*Rhythmic Demise*" impress, before the track fades out into "*Warcries from the Crypts*", where trumpet and trombone add to the threatening atmosphere. Catchy title track "*Reptilian Warlords*" kicks off with metallic soundscapes, with groovy rhythms carrying competent death metal vocals and skillful guitarwork. Closing track "*Carnivore*" attacks immediately, as low growls are joined by contrasting screams, and bombastic melodies lead the album to its end.

There is no doubt that fans of bands such as **Grave**, **High on Fire**, **Entombed** and **Obituary** will enjoy the first full-length of one of the most promising bands of the new generation of old school death metal.

Die jungen Wilden des Old School Death Metal!

Die Death Metaller **PLAGUEMACE** sind bereit, ihr Debütalbum ***Reptilian Warlords*** am 17. November 2023 via Napalm Records auf die Menschheit loszulassen! Die Old School Death Metal Band wurde 2019 in Dänemark gegründet und veröffentlichte im November 2020 ihre erste EP ***Primal Priest*** mit sechs markerschütternden Tracks. Die erbarmungslose Energie und die dreckigen Riffs der Newcomer entfesseln auf der Bühne einen brutalen Wirbel aus Gitarren-Schreddern, Headbanging und dem reinen Wahnsinn. Bereits im ersten Jahr ihrer jungen Karriere haben **PLAGUEMACE** bereits 25 Konzerte absolviert, darunter mehrere Headliner Shows sowie Support Slots für Bands wie **Baest**, **Katla** und **Crocell**. Bisheriges Highlight war die UK-Tour im Frühjahr 2023 als Support für ihre Labelkolleginnen **Nervosa**.

Der thrashige Death'n'Roll von **PLAGUEMACE** wird mit brutalen Breakdowns und mitreißenden Grooves verfeinert, wie es beim Album-Opener „*Cannibalicious*“ zu hören ist, dem das gnadenlos groovende „*Impenetrable Leather*“ folgt. Die brutalen Klanglandschaften von „*Rhythmic Demise*“ beeindrucken, bevor der Song in „*Warcries from the Crypts*“ ausklingt, wo Trompete und Posaune zur bedrohlichen Atmosphäre beitragen. Der eingängige Titeltrack „*Reptilian Warlords*“ startet mit metallischen Klanglandschaften, während groovige Rhythmen markante Vocals und geschicktes Gitarrenspiel tragen. Der Abschlusstrack „*Carnivore*“ nimmt keine Gefangenen und lässt tiefe Growls mit kontrastierenden Screams verschmelzen, während bombastische Melodien führen das Album zu seinem Ende.

Es besteht kein Zweifel daran, dass Fans von Bands wie **Grave**, **High on Fire**, **Entombed** und **Obituary** das erste Studioalbum einer der vielversprechendsten Bands der neuen Generation des Old School Death Metal ihre blanke Freude finden werden und mit einer frischen Brise an brutalem Sound versorgt werden!

